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Nieuwsbrief 30 april 2024 
PvdA Zuid-Kennemerland 

 

Volgende stappen in samenwerking met GroenLinks  
 
Het landelijk PvdA/GroenLinks congres van 20 april was niet alleen het startschot voor de 
campagne voor de Europese verkiezingen. De partijen kwamen ook apart bij elkaar om een 
aantal belangrijke besluiten te nemen over de volgende stappen in de samenwerking. 
 
Het voorstel dat het landelijk bestuur opriep om binnen een jaar een ledenreferendum te 
organiseren over de fusie van de PvdA met GL werd gelukkig door de leden verworpen. 
Terecht stelt het bestuur dat een keuze voor een fusie slechts één van de opties is om de 
samenwerking tussen de partijen vorm te geven. Ook andere opties, zoals een blijvende 
alliantie met GL, of een nieuwe partij, zouden aan de orde moeten komen.  
 

Varianten 
Om alle mogelijke varianten te bekijken stelde het bestuur een traject voor om de 
organisatorische en juridische aspecten hiervan nader te verkennen. De leden worden in 
zogenaamde ledengesprekken actief bij dit proces betrokken.  
In 2024 gaan ze vooral over de gewenste samenwerking bij de gemeenteraadsverkiezingen. 
In 2025 en 2026 vooral over de verschillende opties van samenwerking op landelijk niveau. 
Daarna zal in de tweede helft van 2026 een definitief besluit worden genomen.   
Het voorstel van het bestuur werd met grote meerderheid aangenomen.  
Heel fijn was het besluit dat de afdelingen de gesprekken over de samenwerking bij de 
gemeenteraadsverkiezingen kunnen voortzetten zonder de druk van de landelijke 
ontwikkelingen. Wij kunnen in Zuid-Kennemerland dus doorgaan op de ingeslagen weg. 
Voor de ledenraadpleging op gemeentelijk niveau zal het landelijk bestuur een online-
instrument ontwikkelen om leden optimaal te betrekken bij de besluitvorming.  
 
We gaan een drukke periode tegemoet met de gezamenlijke campagne voor de Europese 
verkiezingen en de ledengesprekken over de linkse samenwerking (zie de agenda). Doe 
actief mee aan deze activiteiten! Laat je warme linkse stem horen in het steeds killere 
politieke klimaat. 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
André Broekmans, voorzitter afdeling Zuid-Kennemerland 
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EVEN BIJPRATEN 

\    Bloemendaal              Haarlem 
 
 
 
https://www.bloemendaal.nl/projecten/oldenhove-dompvloedslaan-1 
 
 
 
 
 

     
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  

    
 
 
  
  

Integraal Huisvestings Plan 
In Bloemendaal zijn in de laatste 
raadsvergadering weer belangrijke besluiten 
genomen. De uitgangspunten voor het IHP 
(Integraal Huisvestingsplan) voor de scholen 
zijn vastgesteld. Bloemendaal heeft naar 
verhouding veel scholen en velen daarvan 
zijn oud en daardoor in niet al te beste staat. 
Voor groot onderhoud is de gemeente 
verantwoordelijk. De afgelopen jaren is 
steeds ad hoc bij begroting geld vrijgemaakt 
voor de meest noodlijdende scholen. Met het 
IHP beoogt het college een betere basis te 
leggen, zodat op tijd en op maat in 
noodzakelijk onderhoud kan worden 
voorzien. Er wordt samen met de 
schoolbesturen opgetrokken. 
 

Minimabeleidsplan 
Ook is het minimabeleidsplan vastgesteld, 
waarmee de bestaanszekerheid voor 
inwoners die onder  130% van het sociale 
minimum leven wordt verbeterd. Het beleid is 
voor hen toegankelijker, eenvoudiger en 
laagdrempeliger gemaakt. 
 

Integriteitsschending 
Verder is een besluit genomen over het 
protocol integriteitsschending. Dat is wel een 
ding in Bloemendaal. Er zijn de afgelopen 
jaren veel meldingen gedaan. De meesten 
ongegrond. De laatste tijd is het gelukkig 
minder. Er is nu een nieuw protocol gekozen, 
waarmee (symbolisch) van de voorgaande 
periode afscheid is genomen. We gaan het 
zien.  
 

Oldenhove 
Tenslotte is ‘Oldenhove’ nog aan de orde 
geweest. In dit pand in Overveen zijn veel 
statushouders gehuisvest. Het pand is helaas 
in erg slechte staat. Er is overleg met de 
verhuurder van het pand dat hoopgevend is. 
Afhankelijk hiervan wordt het huurcontract 
voortgezet of niet. Bij beëindiging zal 
Bloemendaal moeten uitzien naar andere 
huisvesting.  
 
Harold Koster, fractievoorzitter PvdA 

 
 

 
 

 

Podcast 
Het heeft even geduurd, maar we hebben een 
nieuwe aflevering gemaakt van onze podcast 
‘Gemeente Zaken’! Daarin bespreken we 
onderwerpen uit de gemeentepolitiek met 
inspirerende gasten. Afgelopen aflevering ging 
over de opvang van Oekraïense vluchtelingen. 
Te gast was Anna Roelofs-Ivanchenko van 
stichting Rasom die zich dagelijks inzet voor 
Oekraïners. De podcast is hier terug te 
luisteren.  
 

Kinderarmoede 
De Haarlemse gemeenteraad heeft 
kinderarmoede aangemerkt als een A-dossier. 
Een A-dossier legt de nadruk op actieve 
betrokkenheid van de raad bij zowel het 
gesprek met de stad als de inrichting beleid. 
Kinderarmoede is een probleem dat diepe 
sporen achterlaat in onze samenleving, met 
grote gevolgen voor de betrokken kinderen en 
hun families. Raadslid Bowien Wegman schrijft 
op onze website over de aanpak van de 
gemeente.  
 

Prinses Beatrixplein 

 
Afgelopen maand stelde de gemeenteraad het 
bestemmingsplan voor het Prinses Beatrixplein 
vast. Een mijlpaal in de ontwikkeling van dit 
gebied. Het plein en de omgeving worden na 
60 jaar vernieuwd. In het gebied komen zo’n 
570 nieuwe woningen, nieuwe voorzieningen 
en de openbare ruimte wordt opnieuw ingericht. 
We zijn erg enthousiast over deze ontwikkeling. 
Het is een complex plan, waarin veel ruimtelijke 
opgaven en gemeentelijke ambities 
samenkomen. Raadslid Dion Heinis vertelt op 
onze site hoe de plannen er uit zien.  

 
 
Maarten Wiedemeijer, fractievoorzitter PvdA 

https://www.bloemendaal.nl/projecten/oldenhove-dompvloedslaan-1
https://www.bloemendaal.nl/projecten/oldenhove
https://haarlem.pvda.nl/nieuws/luister-onze-podcast-gemeente-zaken/
https://haarlem.pvda.nl/nieuws/luister-onze-podcast-gemeente-zaken/
https://haarlem.pvda.nl/nieuws/de-haarlemse-gemeenteraad-gaat-aan-de-slag-om-kinderarmoede-uit-te-bannen/
https://haarlem.pvda.nl/nieuws/de-haarlemse-gemeenteraad-gaat-aan-de-slag-om-kinderarmoede-uit-te-bannen/
https://haarlem.pvda.nl/nieuws/mijlpaal-raad-stelt-bestemmingsplan-beatrixplein-vast/
https://haarlem.pvda.nl/nieuws/mijlpaal-raad-stelt-bestemmingsplan-beatrixplein-vast/
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    Heemstede                           Zandvoort 
 
 
 
  

Voormalig PvdA wethouder Sjaak 
Struijf ontvangt koninklijke 
onderscheiding  
Sjaak Struijf is tijdens de lintjes regen op 26 
april benoemd tot Lid in Orde van Oranje-
Nassau. Hij is sinds 2000 onbezoldigd actief 
geweest in het bestuur van de PvdA 
Heemstede, als voorzitter, bestuurslid, 
campagnecoördinator, 
congresafgevaardigde en webmaster.  
Hij is tevens 6 jaar bestuurslid geweest van 
het Kindertehuis Zandvoort. Tevens geeft 
Sjaak al zeker 16 jaar kosteloos bijles aan 
jongeren. Toen hij in 2010 gevraagd werd 
om voorzitter te worden van de HBC 
Sportraad heeft hij dit ruim 7 jaar met veel 
inzet gedaan. Hij voelde zich zeer betrokken 
bij de afdelingen, liet vaak zijn gezicht zien 
en stond altijd klaar om advies te geven. 
Nog steeds is hij vertrouwenspersoon bij 
HBC voetbal en HBC tennis.  
 

Falgun Binnendijk nieuwe 
burgemeester van Heemstede 

Tijdens een speciale raadsvergadering op 
16 april is Falgun Binnendijk geïnstalleerd 
als nieuwe burgemeester van Heemstede. 
Binnendijk heeft ruime bestuurlijke 

ervaring.  Binnendijk gaf aan “een 
burgemeester te willen zijn voor alle 
Heemstedenaren”.   
 

Bouw 149 woningen in Manpadlaan 
gebied een stap dichterbij 
Tijdens de gemeenteraad van 25 april heeft 
de raad positief gestemd over het aantal van 
149 voorgestelde woningen. De 
Heemsteedse PvdA fractie is uiterst 
ingenomen met dit voorstel en bevestigt met 
gepaste trots dat het plan voldoet aan de in 
de woonvisie opgenomen percentages. De 
woonvisie dicteert dat bij nieuwbouw 30% 
sociale huur wordt gebouwd, 36% midden 
huur en betaalbare koop wordt gerealiseerd. 
Tijdens de coalitie onderhandelingen was de 
aanpak van de wooncrisis: ruimte geven 
aan verschillende doelgroepen, sociale huur 
en betaalbare woningen realiseren, voor de 
PvdA een belangrijke voorwaarde tot 
toetreding bij de huidige coalitie van VVD, 
D66, CDA en PvdA.  
 
 
Romee Pameijer, fractievoorzitter PvdA 
 
 
 
 
 

Spreidingswet 
April ging vooral over de Spreidingswet. Vorig 
jaar is al aangegeven dat we niet wilden 
wachten tot de wet er was, maar dat de 
plannen klaar moesten liggen. Wat we 
vreesden is uitgekomen. We lopen achter de 
feiten aan. Het collegevoorstel bood geen 
oplossingen maar nieuwe scenario’s. Nu 
vangt Zandvoort bijna 200 Oekraïners op, 
meer dan de taakstelling. Voorstel is om dit uit 
te ruilen met de regio. PvdA vindt dit 
onverantwoord. De 8 regiogemeenten hebben 
immers wel hun verantwoordelijkheid 
genomen en hun plannen klaar. Binnen zes 
maanden  moeten  opvanglocaties  bekend 
zijn.   
In de commissie werd door Jong Zandvoort 
net als vorig jaar  voorgesteld om te weigeren  
asielzoekers op te vangen. OPZ stelde  een 
onmogelijke wensenlijst aan locatie-eisen op. 
Meest stuitende daarin was zerotolerance op 
overlast en geweld. In de raad was deze eis 
verdwenen maar lag er alsnog een 
amendement met steun van de coalitie en, zo 
bleek, het college.  

 

Locaties 

 
PvdA heeft met Groen-Links en D’66,  een 
motie ingediend om voor het zomerreces de 
locaties vast te stellen voor de opvang. Van 
het college worden oplossingen verwacht, zo 
luidde de strekking. En Ter Apel mag nooit 

meer voorkomen. Geen gesol met 
aantallen en scenario’s.Elk cijfer gaat over 

een menselijk drama. Uiteindelijk deed de 
wethouder de toezegging dat het 
locatiebesluit voor de zomer naar de raad 
komt. Het raadsvoorstel met amendement 
van OPZ is door een krappe meerderheid  
aangenomen. 
  
Daags na de vergadering heeft de PvdA  bij 
Haarlem 105 uitgebreid herhaald dat we ons 
hart vast houden of Zandvoort wel op tijd 
klaar staat om mensen op te vangen. 
 
Maaike Koper, Raadslid PvdA 
Roel Brouwer, Buitengewoon Raadslid 

https://haarlem105.nl/zandvoort-akkoord-met-voorstel-uitvoering-spreidingswet-raad-ziet-het-liefst-minder-statushouders/
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Agenda 
Woensdag 1 mei: Viering van de Dag van de Arbeid 
 

Samen met de FNV en een aantal politieke partijen.  
Doe mee en meld je aan. 
Locatie: de Pletterij 
Aanvang: 20:00 uur 

 
 

Zaterdag 18 mei aftrap campagne Europese verkiezingen met Thijs Reuten 
  

Locatie: Clubhuis, Truus Oversteegenstraat 169, Haarlem 
Aanvang: 13:00 uur 
 

 

 

 

 

 
Donderdag 6 juni 

 
Europese verkiezingen: ga stemmen en nodig vrienden en 
kennissen mee te gaan! 

 
 
 

 
Dinsdag 18 juni ledengesprek voor Haarlemse leden over de linkse 
samenwerking 

 
Aanvang: 20:00 – 22:00 uur 
Programma en locatie: volgt 

 
 

 

 
 

Woensdag 3 juli Algemene Leden Vergadering afdeling Zuid-Kennemerland 
 

 
Agenda en locatie: volgt 
Aanvang: 20:00 – 22:00 uur 
 
 
 

 
 
 

https://pletterij.nl/events/kom-je-ook-naar-de-viering-van-1-mei-in-de-pletterij/
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Nieuwe-ledenbijeenkomst 9 april jl. 
 
Zo’n 25 leden waren aanwezig op deze ledenbijeenkomst, zowel van GroenLinks als van de 
PvdA. Na een korte introductie van Casper Cornelisse (voorzitter GL) en André Broekmans 
was het woord aan de fractievoorzitters in de Haarlemse gemeenteraad. Jasper Drost en 
Maarten Wiedemeijer vertelden hoe ze actief werden in de politiek en beantwoordden 
vragen. De groep ging uiteen in vier groepjes en bespraken met elkaar wat ze graag willen 
zien van de lokale afdelingen en op welke wijze ze hierin kunnen bijdragen. De belangrijkste 
thema’s waren actief meedoen met de permanente en Europese verkiezingen en aan 
werkgroepen. 
De avond werd afgerond met een pubquiz en een borrel. 

 

  
 

   

Leergang over democratie 
De Banning vereniging organiseert binnenkort een leergang over democratie.  
De Banning vereniging wil daarmee mensen in staat stellen deel te nemen aan een bredere 
maatschappelijke dialoog en de daarvoor benodigde informatie en analyses beschikbaar 
stellen. (“geen vorming zonder vermeerdering van kennis en inzicht.”)  
De leergang bestaat uit vier avonden: 

• 22 mei spreken we over onze rol in de Europese democratie en rechtsstaat met 

Europarlementariër Thijs Reuten.  

• 29 mei spreken we met Ruud Koole over de twee pijlers van de democratische 

rechtstaat. Als het goed is houden die pijlers elkaar in evenwicht met het oog op het 

welzijn van het volk, maar functioneren zij nog wel goed? 

• 12 juni spreken we met Menno Hurenkamp. Ons democratisch 

voorstellingsvermogen verbeteren begint met begrijpen dat democratie mensenwerk 

is, waarbij vier criteria centraal staan: gelijkheid, eigenaarschap, participatie en 

wederkerigheid.  

• 19 juni spreken we met Lonneke van Noije over de SCP kennisnotitie voor de 

Staatscommissie Rechtstaat: ‘Burgers over democratie en rechtsstaat’. 

Meer informatie is te vinden op Leergang    
De leergang is onderdeel van het scholingsaanbod van de PvdA en vindt plaats in Utrecht.  
 

 

 

https://www.banningvereniging.nl/banning-leergang-2024-democratie-onder-druk/
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Meld je aan voor de Europese campagne! 

Op 6 juni zijn de Europese Parlementsverkiezingen. GroenLinks en PvdA voeren 
campagne voor een groene, solidaire en daadkrachtige Europese Unie. Ook in 
Haarlem doen we dat helemaal samen.  

Meld je aan! 

Wil je meehelpen met de campagne? Graag! We organiseren samen allerlei activiteiten en 
we hopen zoveel mogelijk leden daarbij te zien. Via dit formulier kun je je aanmelden. In de 
aanloop van elke activiteit waarvoor je je inschrijft, nemen we altijd nog even contact met je 
op voor de laatste details. Mogelijk voegen we nog activiteiten toe. Als je daarvoor ideeën 
hebt horen we het graag.  

Kick-off campagne op 18 mei met Europarlementariër Thijs Reuten 

Op 18 mei organiseren we van 12.00 tot 13.00 uur een gezamenlijke kick-off in het clubhuis 
van PvdA Haarlem (Truus Oversteegenstraat 169). Europarlementariër Thijs Reuten is er 
ook bij. Tijdens de kick-off vertellen we je hoe we de campagne in Haarlem inrichten en op 
welke ambities we ons willen profileren. Voor nieuwe leden leggen we uit hoe huis-aan-
huizen werkt.  

 

 

 

Samenvatting Algemene Ledenvergadering van 3 april 2024  
 

Aanwezig: 30 leden 
 

Mededelingen 
André Broekmans, voorzitter PvdA, kondigt zijn vertrek aan. Oproep aan de aanwezige leden 
om na te denken over een geschikte kandidaat die hem zou willen opvolgen.  
 
Met GroenLinks zullen Politieke Cafés worden georganiseerd in het clubhuis. Deze zullen 
maandelijks op de vrijdagmiddag plaatsvinden. Aankondigingen komen in de nieuwsbrief.  
 

Vaststelling van het Jaarverslag 2023  
Het jaarverslag werd zonder vragen vastgesteld. 

https://docs.google.com/forms/d/e/1FAIpQLSfM3kiHTdxuVGOwgzDrIYgcdXejfeoOI4uKZAo5XXudHGuOkw/viewform?usp=sf_link
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Vastellen van het Financieel Jaarverslag 2023 van de afdeling na oordeel 

kascommissie 
De penningmeester geeft een toelichting. De jaarrekening werd vastgesteld. De 

kascommissie heeft het onderzoek nog niet afgerond. De verklaring van de kascommissie 

wordt in de volgende vergadering besproken zodat tot decharge van het bestuur kan worden 

overgegaan. Het partijbureau heeft de jaarrekening goedgekeurd. Er wordt vanuit de 

penningmeester binnenkort contact opgenomen met de policiti t.b.v. de afdrachtregeling. Er 

is bij het Bosselaarfonds subsidie aangevraagd voor lichtreclame boven het clubhuis. 

Op weg naar de gemeenteraadsverkiezingen in 2026. Routekaart tot januari 
2025 voor de besluitvorming over de samenwerking met GroenLinks 
Het besluit om al dan niet een gezamenlijke lijst  te voeren voor de 
gemeenteraadsverkiezingen wordt per gemeente genomen in een ledenvergadering in 
december 2024. In 2024 zullen ledengesprekken worden gehouden over de gewenste vorm 
van samenwerking. Er zijn twee opties:  

• Een eigen lijst van de PvdA, al dan niet met nadere samenwerkingsafspraken met 

GroenLinks.  

• Een gezamenlijke lijst samen met Groenlinks  

Ook Groenlinks zal per gemeente gesprekken voeren en ook in december een besluit 

nemen. Haarlemmermeer heeft al aangegeven om te kiezen voor optie 2. Er wordt nog 

onderzocht hoe de leden worden geconsulteerd.  

Bevraag je gemeenteraadsleden!  

De volgende onderwerpen werden besproken: 

- De gevolgen van de hoge waterstand in de Kennemerduinen. 

- De volgende stappen na het parkeerreferendum in Haarlem. 

 

 
Overige informatie 

 
 
Heb je suggesties voor een volgende nieuwsbrief? Laat het weten en lever kopij uiterlijk de 
25e van de maand aan bij aartlouwrier@outlook.com. Op onze website vind je informatie 
over de mensen achter de PvdA, de rode lijnen, de werkgroepen en de activiteiten!  
Ben je blij met de huidige vorderingen? Je kunt je steun tonen door een bedrag over te 

maken op rekeningnummer NL47 RABO 0375 6116 30 t.n.v. PvdA o.v.v. 

promotieactiviteiten Zuid-Kennemerland. Donaties kun je eenvoudig overmaken via deze 

link. Het bedrag staat op €10, maar dat kun je zelf uiteraard aanpassen. 

mailto:aartlouwrier@outlook.com
http://www.zuidkennemerland.pvda.nl/
https://betaalverzoek.rabobank.nl/betaalverzoek/?id=8ATiPfQEQY-IntWogjWZ0g
https://betaalverzoek.rabobank.nl/betaalverzoek/?id=8ATiPfQEQY-IntWogjWZ0g

